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Статья посвящена вопросам так называемого дробления вкладов граж-
данами при лишении банков лицензии с целью получения от государства 
страхового возмещения. Особое внимание уделено проблеме получения стра-
хового возмещения социально незащищенных групп населения, правовой 
оценке действий ГК «Агентство по страхованию вкладов» при отказе в вы-
плате возмещения по вкладу, необходимости руководствоваться принципом 
разумности и добросовестности при установлении фактов неправомерности 
«дробления». Проводится анализ действующего законодательства в части 
обязательств банков перед вкладчиками.
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The article is devoted to the so-called splitting of deposits by citizens when 
banks are deprived of a license in order to receive insurance compensation from 
the state. Particular attention is paid to the problem of obtaining insurance com-
pensation for socially vulnerable groups of the population, legal assessment of 
the actions of the GK “Agency on insurance of contributions” in case of refusal to 
pay compensation for the deposit, the need to be guided by the principle of 
reasonable-ness and good faith in establishing the facts of the illegality of 
“fragmentation”.  The analysis of the current legislation in terms of Bank 
obligations to depositors.
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